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Stadsfullmäktige § 1 20.01.2021

Mötets laglighet och beslutförhet

FM § 1
Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

  Stadsfullmäktige beslutade ta tilläggslistans ärende ”Att
anhängiggöra ett ärende som gäller återkallande av
förtroendeuppdrag enligt 34 § i kommunallagen på basis av ett
initiativ gjort av SFP:s fullmäktigegrupp 12.1.2021” till
behandling (behandlas med ordningsnummer nummer 6).

  Stadsfullmäktige höll en teknisk paus så att samtliga
fullmäktigeledamöter var anslutna till sammanträdet. På grund av
tekniska problem deltog ledamot Håkan Karlsson i sammanträdet
från centralen för bildning och välfärds lokaler. Sammanträdet
fortsattes klockan 18.30.

  Föredragningslistans ärende nummer 3 ”Köp av aktier i
Kymmenedalens El Ab” behandlas inom stängda dörrar på grund
av att bilagan till ärendet innehåller icke-offentliga
affärshemligheter. Sändningen av bild och ljud från sammanträdet
avbryts för den tid som ärendet behandlas.

  Samlingspartiets fullmäktigegrupp har skriftligen meddelat att Mia
Heijnsbroek-Wirén anslutit sig till samlingspartiets
fullmäktigegrupp. Janne Lepola är fullmäktigegruppens
ordförande och Mia Heijnsbroek-Wirén som viceordförande.

  Stadsfullmäktige hedrade minnet av avlidne Ralf Sjödahl med en
tyst minut.

 ---
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Stadsfullmäktige § 2 20.01.2021

Protokolljusterare

FM § 2

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Jonna Hinttaniemi och
Satu Hämäläinen.

 ---
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Stadsstyrelsen § 4 11.01.2021
Stadsfullmäktige § 3 20.01.2021

Köp av aktier i Kymmenedalens El Ab

1121/02.08/2020

STST § 4
 Beredning och föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 Lovisa stad är den största delägaren i Kymmenedalens El Ab och
har ordförandeposten i bolagets styrelse. Kymmenedalens El Ab
har även en stor strategisk och ekonomisk betydelse för staden.
Bolaget har varit och torde inom den förutsägbara framtiden vara
en god utbetalare av dividend. Dividendintäkterna uppgick 2020
till 1,95 miljoner euro och intäktsnivån förutses bestå under de
närmaste åren, trots att coronaviruspandemin aningen störde
affärsverksamheten i fjol.

 Under de senaste åren har stadsfullmäktige i Lovisa stad två
gånger beslutat att köpa fler aktier i Kymmenedalens El Ab från
Askola kommun. Baserat på bolagets utveckling, resultat och
dividendutdelning under de senaste två åren kan dessa affärer
anses vara lyckade. Lovisa stad har med dessa affärer också blivit
den största delägaren i Kymmenedalens El Ab. Nu har Lappträsk
kommun meddelat sin vilja att sälja en del av sina aktier för att
täcka sina underskott. Det skulle vara till Lovisa stads ekonomiska
och strategiska fördel att köpa hälften av aktierna och därmed
säkerställa sin position som den största aktieägaren som långsiktig
garanterare av bolagets strategi och utveckling och att få en
dividendutdelning som under de närmaste åren kommer att förbli
mer än tio gånger större än stadens låneportföljs ränta.
Elproduktionen och distributionsmonopolet för elen utgör en
sådan central infrastrukturnyttighet utanför den offentliga
förvaltningen som behövs av alla hushåll och företag och är därför
ett lämpligt kommunalt investeringsobjekt vad gäller regionens
konkurrenskraft. 

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att Lovisa stad ger
Lappträsk kommun ett köpeanbud om högst 1 100 aktier i
Kymmenedalens El Ab. Samtidigt befullmäktigar stadsfullmäktige
stadsdirektören att förhandla om priset i enlighet med den
konfidentiella bilagan och godkänna de mer detaljerade
avtalsvillkoren för affären samt underteckna köpebrevet för
aktierna. Stadsfullmäktige beviljar behövligt anslagsbelopp då
affären realiseras.
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Beslut: Stadsstyrelsens ordförande Mia Heijnsbroek-Wirén anmälde jäv
gällande paragraf 4 (grund: är ordförande i styrelsen för
Kymmendalens El Ab) och avlägsnade sig från mötesrummet för
den tiden att ärendet behandlades.

  Stadsfullmäktiges första viceordförande Janne Lepola anmälde jäv
gällande paragraf 4 (grund: är medlem i Kymmendalens El Ab:s
förvaltningsråd) och avlägsnade sig från sammanträdet för den
tiden att ärendet behandlades.

  Mia Heijnsbroek-Wiréns ersättare Nina Björkman-Nystén deltog i
behandlingen av ärendet.

  Stadsstyrelsens första vice ordförande Arja Isotalo var ordförande.

  Ledamot Mikael Karlsson gav ett motförslag om att staden inte
ger ett köpeanbud och därmed inte köper Lappträsk kommuns
aktier i Kymmenedalens El Ab. 

  Motförslaget fick inte understöd.

  Beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 3
 Bilaga nr 1.

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar att Lovisa stad ger Lappträsk kommun
ett köpeanbud om högst 1 100 aktier i Kymmenedalens El Ab.
Samtidigt befullmäktigar stadsfullmäktige stadsdirektören att
förhandla om priset i enlighet med den konfidentiella bilagan och
godkänna de mer detaljerade avtalsvillkoren för affären samt
underteckna köpebrevet för aktierna. Stadsfullmäktige beviljar
behövligt anslagsbelopp då affären realiseras.

Beslut: Ärendet behandlades inom stängda dörrar på grund av att bilagan
till ärendet innehåller icke-offentliga affärshemligheter.
Sändningen av bild och ljud från sammanträdet avbröts för den tid
som ärendet behandlades och personerna som sköter sändningen
för Itäväyläs del avlägsnade sig från mötesrummet.

  Stadsstyrelsens ordförande Mia Heijnsbroek-Wirén (grund:
ledamot i styrelsen för Kymmendalens El Ab) och
stadsfullmäktiges första viceordförande Janne Lepola (grund:
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ledamot i förvaltningsrådet för Kymmendalens El Ab) anmälde
jäv och avlägsnade sig från sammanträdet för den tid som ärendet
behandlades. Ersättare Katri Haverinen trädde i stället för Janne
Lepola. Således deltog 34 ledamöter i behandlingen av ärendet.

  Ledamot Pertti Lohenoja framförde som ändringsförslag at
aktierna inte köps.

  Ledamöterna Mikael Karlsson, Kalevi Lappalainen och Kari
Hagfors understödde ledamot Pertti Lohenojas motförslag.

Omröstning
  Utgångsförslaget JA 21 röster
  Ledamot Pertti Lohenojas motförslag NEJ 13 röster

Borta 1
 Utgångsförslaget godkändes.

  Beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

  Ersättare Katri Haverinen och ekonomichef Fredrik Böhme
avlägsnade sig från sammanträdet.

 ---
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Nämnden för fostran och bildning § 96 25.11.2020
Stadsstyrelsen § 344 21.12.2020
Stadsfullmäktige § 4 20.01.2021

Utmaning som gäller skolmobbning och riktad till fullmäktige

994/12.01.03/2020

NFB § 96
 Beredning och föredragning: direktören för centralen för bildning

och välfärd, Kirsi Kinnunen, 0440 555 250

Bilaga 3: Protokollsutdrag. Utmaning som gäller skolmobbning
och riktad till fullmäktige (Stadsfullmäktige i Brahestad
26.10.2020 § 68)

Förslag: Nämnden för fostran och bildning föreslår stadsstyrelsen och
vidare stadsfullmäktige att Lovisa stadsfullmäktige beslutar
a) anta Brahestads utmaning och delta i kampanjen för förebyggande och

utrotning av mobbning i skolorna
b) gå ut med ett upprop till alla Lovisabor
c) att som fullmäktigeförsamling verka på ett föredömligt sätt och främja

ett arbetssätt som accepterar och respekterar andra, även om det
föreligger oenighet i sak.Viljeyttringen och uppropet bekräftas alltid
vid ingången av en ny fullmäktigeperiod.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

 ---

STST § 344
 Bilaga nr 5.
 Stadsfullmäktige i Brahestad, protokollsutdrag 26.10.2020 § 68;   

Utmaning som gäller skolmobbning och riktad till fullmäktige

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår att stadsfullmäktige beslutar

a) anta Brahestads utmaning och delta i kampanjen för förebyggande och
utrotning av mobbning i skolorna

b) gå ut med ett upprop till alla Lovisabor

c) att som fullmäktigeförsamling verka på ett föredömligt sätt och främja
ett arbetssätt som accepterar och respekterar andra, även om det
föreligger oenighet i sak.Viljeyttringen och uppropet bekräftas alltid
vid ingången av en ny fullmäktigeperiod.
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Beslut: Enligt förslaget.

 ---

FM § 4
 Bilaga nr 2:
 Stadsfullmäktige i Brahestad, protokollsutdrag 26.10.2020 § 68;

Utmaning som gäller skolmobbning och riktad till fullmäktige

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar

a) anta Brahestads utmaning och delta i kampanjen för förebyggande och
utrotning av mobbning i skolorna

b) gå ut med ett upprop till alla Lovisabor

c) att som fullmäktigeförsamling verka på ett föredömligt sätt och främja
ett arbetssätt som accepterar och respekterar andra, även om det
föreligger oenighet i sak.Viljeyttringen och uppropet bekräftas alltid
vid ingången av en ny fullmäktigeperiod.

Beslut: Ledamot Kari Hagfors föreslog att det som tilläggspunkt c) i
beslutsförslaget läggs till ”uppmana tjänsteinnehavarna att i sin
uppgift agera hjälpsamt och på ett sätt som deras ställning och
uppgifter kräver samt respektera de rättigheter som med lag
garanterats kommuninvånarna”.

  Förslaget vann inte understöd.

  Ledamot Kari Hagfors bad att få antecknat till protokollet att han
inte tilläts hålla sin inledande del av sitt anförande.

  Ledamot Timo Noroviita framförde ett förslag till åtgärdsmotion:
”För att implementera utmaningen om skolmobbning ordnas i
september 2021 ett evenemang på både finska och svenska för
allmänheten. Stadsfullmäktige (till aftonskola), föräldrarna och
massmedierna inbjuds. Sakkunniga är utöver tjänsteinnehavare
från centralen för bildning och välfärd och
grundtrygghetscentralen dessutom även elever. Under
evenemanget presenteras statistiska och erfarenhetsmässiga
uppgifter om problemet här i Lovisa samt man ser över de
processer med vilka vi ingriper i skolmobbning i vår stad. Under
evenemanget reserveras tid även för diskussion.”

  Ledamöterna Janne Länsipuro och Kari Hagfors understödde
ledamot Timo Noroviitas förslag till åtgärdsmotion.



LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2021 11

Protokolljust.

  Beslut enligt förslaget.

  Åtgärdsmotionen godkändes enhälligt.

 ---
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Stadsfullmäktige § 87 21.10.2020
Grundtrygghetsnämnden § 127 10.12.2020
Stadsstyrelsen § 345 21.12.2020
Stadsfullmäktige § 5 20.01.2021

Verksamheten vid Forsby hälsogård, fullmäktigemotion

628/00.01.00/2019

FM § 87
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Nina Björkman-Nystén, Mia Aitokari och
Mikael Karlsson) före sammanträdet uttryckt önskemål om att få
inlämna en så lydande motion:

Verksamheten vid Forsby hälsogård

 Till stadsfullmäktige i Lovisa

 Coronavirusepidemin är i sin upptrappningsfas i Lovisa och resten
av Nyland. Det finns inga tecken på att pandemin skulle hålla på
att försvinna eller ens avta, inte i Lovisa eller någonstans i världen.
Folk uppmanas att hållas hemma, att arbeta och studera på distans
när det är möjligt och att framför allt undvika folksamlingar och
resor.

Förslag

Forsby hälsogård bibehålls tills vidare som en fungerande del
av Lovisa hälsovårdscentral. I främsta hand satsas här på
barn- och mödrarådgivning, hälso- och sjukvård för äldre
personer samt sådan vård som ges av sjukskötare och
hälsovårdare. Fortsättningen av Forsby hälsogård tas till
förnyad behandling när pandemin är besegrad.

 Bilaga nr 3.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

GN 10.12.2020 § 127

 Beredning: servicechef Jaana Iivonen, tfn 0440 555 471,
servicechef Päivi Sippula, tfn 040 188 36 54, ledande läkare
Marika Ylärakkola, tfn 040 665 18 25 och grundtrygghetsdirektör
Carita Schröder, tfn 040 570 28 07. 
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Stadsfullmäktige beslutade på sitt sammanträde 9.7.2020 stänga
Forsby hälsostation som en del av programmet för balansering av
ekonomin. På stadsfullmäktiges sammanträde 21.10.2020 väcktes
en fullmäktigemotion med ledamot Nina Björkman-Nystén som
första undertecknande fullmäktigeledamot gällande verksamheten
vid Forsby hälsostation. I motionen föreslås det att
grundtrygghetscentralen i Lovisa stad tills vidare bibehåller Forsby
hälsostation. Bibehållandet motiveras med den pågående
coronavirusepidemin, i och med vilken folk uppmanas att hålla sig
hemma, att arbeta och studera på distans när det är möjligt och att
framför allt undvika folksamlingar och resor. 

I fullmäktigemotionen föreslås det att verksamheten vid
hälsostationen fokuseras på barn- och mödrarådgivning och på
sådan hälso- och sjukvård som ges av sjukskötare och
hälsovårdare. I Lovisa har coronavirusepidemin redan flera veckor
befunnit sig i accelerationsfasen, och också här övergått till fasen
för samhällsspridning. För att hantera epidemin i Lovisa har såväl
läkar- som hälsovårdar- och sjukskötarresursen redan
koncentrerats och kommer också framöver då epidemin pågår att
vara koncentrerad till huvudhälsostationen. 
Vid hanteringen av epidemin, till exempel vid spårning av
smittkällorna, behövs utöver läkarresurser även hälsovårdar- och
sjukskötarresurser. Utöver detta har grundtrygghetscentralens
hälsovårdarresurs minskats genom programmet för balansering av
ekonomin, och resurserna räcker inte till för att bibehålla
verksamheten vid Forsby hälsostation efter att epidemin lugnat
sig. 

Bilaga 5: fullmäktigemotion

Föredragning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder

Förslag: Grundtrygghetsnämnden beslutar ge det ovannämnda svaret på
motionen och skicka svaret till stadsstyrelsen och stadsfullmäktige
för behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

STST § 345
 Bilaga nr 6.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att svaret på
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motionen godkänns och att motionen konstateras vara
slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

FM § 5
 Bilaga nr 3.

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar att svaret på motionen godkänns och att
motionen konstateras vara slutbehandlad.

Beslut: Ledamot Kari Hagfors understödde den ursprungliga motionen.

  Ledamot Nina Björkman-Nystén föreslog att ärendet remitteras för
ny beredning.

  Ledamot Antti Hovi understödde ledamot Nina Björkman-Nysténs
remitteringsförslag.

  Ledamot Kari Hagfors drog tillbaka sitt förslag och understödde
ledamot Nina Björkman-Nysténs remitteringsförslag.

Omröstning
  Fortsatt behandling JA 23 röster
  Remittering för ny behandling NEJ 11 röster

Blankt 1
 Behandlingen av ärendet fortsätter.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 17 19.01.2021
Stadsfullmäktige § 6 20.01.2021

Att anhängiggöra ett ärende som gäller återkallande av förtroendeuppdrag enligt 34 § i
kommunallagen på basis av ett initiativ gjort av SFP:s fullmäktigegrupp 12.1.2021

40/00.02.01/2021

STST § 17
 Beredning och föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 SFP:s fullmäktigegrupp föreslår att stadsstyrelsen i Lovisa stad
återkallas enligt 34 § i kommunallagen på grund av brist på
förtroende och att man anhängiggör ett sådant ärende om
återkallande av förtroendevalda som avses i 34 § i
kommunallagen. 

 Den framförda motiveringen för återkallandet är att
fullmäktigegrupperna i stadsfullmäktige i Lovisa stad efter
kommunalvalet 2017 överenskom sinsemellan om politisk
utdelning av platser i de olika förtroendeorganen och att
ordförandeskapet i stadsstyrelsen tillhör SFP. Grupperna
överenskom om att fem av ledamöterna i stadsstyrelsen är från
SFP, två från SDP, en från samlingspartiet och en från
Sannfinländarna (numera de obundna).

 Stadsstyrelsens ordförande Mia Heijnsbroek-Wirén anmälde
21.12.2020 att hon lämnar SFP:s fullmäktigegrupp och går över
till samlingspartiets fullmäktigegrupp. I och med detta hör två av
ledamöterna i den nuvarande stadsstyrelsen samlingspartiets
fullmäktigegrupp. Samtidigt är även stadsstyrelsens ordförande för
närvarande medlem i samlingspartients fullmäktigegrupp.

 De nuvarande politiska styrkeförhållandena motsvarar enligt
SFP:s fullmäktigegrupp sålunda inte längre den platsutdelning
som överenskoms utifrån resultaten i kommunalvalet.

 Med dessa motiveringar anser SFP:s fullmäktigegrupp att
stadsstyrelsen inte längre åtnjuter stadsfullmäktiges förtroende.

 Bilaga nr 1.

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att
stadsfullmäktige tillsätter ett sådant tillfälligt utskott som avses i
35 § i kommunallagen för att bereda ärendet om att återkalla
stadsstyrelsen. Samtidigt beslutar stadsfullmäktige att

1) bland sig välja till det tillfälliga utskottet fem ledamöter och en
personlig ersättare för var och en, beaktande att representationen av
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ingetdera könet inte underskrider 40 % i könsfördelningen för vare sig
ledamöter eller ersättare

2) bland de ordinarie ledamöterna utse en ordförande och en vice
ordförande för utskottet

3) till tillämpliga delar i utskottets arbete iakttar bestämmelserna i
stadens förvaltningsstadga, att ärendena behandlas utifrån ordförandes
redogörelse och att utskottet kan välja en sekreterare.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 6
 Bilaga nr 4.

Förslag: Stadsfullmäktige tillsätter ett sådant tillfälligt utskott som avses i
35 § i kommunallagen för att bereda ärendet om att återkalla
stadsstyrelsen. Samtidigt beslutar stadsfullmäktige att

1) bland sig välja till det tillfälliga utskottet fem ledamöter och en
personlig ersättare för var och en, beaktande att representationen av
ingetdera könet inte underskrider 40 % i könsfördelningen för vare sig
ledamöter eller ersättare

2) bland de ordinarie ledamöterna utse en ordförande och en vice
ordförande för utskottet

3) till tillämpliga delar i utskottets arbete iakttar bestämmelserna i
stadens förvaltningsstadga, att ärendena behandlas utifrån ordförandes
redogörelse och att utskottet kan välja en sekreterare.

Behandling: Som teknisk korrigering ströks parentesen ”(numera de obundna)”
i beredningens andra kapitels sista mening.

  Ledamot Mia Aitokari  föreslog att beslutsförslaget ändras med
följande tillägg:

 ”stadsfullmäktige utser stadskanslicentralens direktör till sekreterare
för det tillfälliga utskottet”

 ”stadsfullmäktige önskar att det tillfälliga utskottet strävar till att sköta
uppgiften så att stadsfullmäktige kan behandla frågan om huruvida
stadsstyrelsen åtnjuter stadsfullmäktiges förtroende på
stadsfullmäktiges ordinarie sammanträde i februari”.
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  Förslagen godkändes enhälligt.

  Stadsfullmäktige valde enhälligt följande ledamöter och ersättare
till det tillfälliga utskottet:

ordinarie ledamot ersättare parti
Mia Aitokari (ordf) Maria Grundström SFP
Pertti Lohenoja (v.ordf) Kalevi Lappalainen SDP
Janne Lepola Anne Sokka-Tuomala Samlingspartiet
Reeta Rossi Janne Länsipuro De gröna
Kari Hagfors Katja Pekkola Centern

Beslut: Stadsfullmäktige beslutade tillsätta ett sådant tillfälligt utskott som
avses i 35 § i kommunallagen för att bereda ärendet om att
återkalla stadsstyrelsen. Samtidigt beslutade stadsfullmäktige att

1) välja följande ledamöter och ersättare till det tillfälliga utskottet:

ordinarie ledamot ersättare parti
Mia Aitokari (ordf) Maria Grundström SFP
Pertti Lohenoja (v.ordf) Kalevi Lappalainen SDP
Janne Lepola Anne Sokka-Tuomala Samlingspartiet
Reeta Rossi Janne Länsipuro De gröna
Kari Hagfors Janne Länsipuro De gröna

2) utse Mia Aitokari till ordförande och Pertti Lohenoja till vice
ordförande för det tillfälliga utskottet

3) man till tillämpliga delar i utskottets arbete iakttar bestämmelserna i
stadens förvaltningsstadga och att ärendena behandlas utifrån
ordförandes redogörelse

4 utse direktören för stadskanslicentralen till sekreterare för utskottet

5) som sitt önskemål framföra att det tillfälliga utskottet strävar efter att
sköta uppgiften så att stadsfullmäktige på sitt ordinarie sammanträde i
februari kan behandla frågan om huruvida stadsstyrelsen åtnjuter
stadsfullmäktiges förtroende.

   Paragrafen justerades omedelbart.

  ---
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Stadsfullmäktige § 7 20.01.2021

Anonym rekrytering i Lovisa stad, fullmäktigemotion

71/01.01.01/2021

FM § 7
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Anonym rekrytering i Lovisa stad

 Anonym rekrytering har blivit alltmer populär både inom den
privata och inom den offentliga sektorn. Med anonym rekrytering
avses en metod där all information som hänvisar till personen,
såsom den sökandes namn, födelsetid, adress och modersmål, tas
bort från arbetsansökan. Utgångspunkten är likabehandling av de
sökande och målet är att sänka tröskeln för att komma till en
arbetsintervju. Valet av dem som kallas till arbetsintervju görs på
grundval av den kompetens och arbetserfarenhet som den sökande
angett.

 Centrala fördelar med anonym rekrytering är att öka jämställdhet
och minska diskriminering. Anonym rekrytering är ett effektivt
sätt att öka jämställdhet och minska upplevelse av diskriminering.
Anonym rekrytering är ett utmärkt verktyg för att genomföra
strategin. Med hjälp av anonym rekrytering kan det visas att
värdena inte bara är tomma ord och att det samhälleliga ansvaret
som är infört i strategin bara är god vilja. Många personer som är i
anställningsförhållande vill inte att deras nuvarande arbetsgivare
ska få veta om deras avsikt att byta arbete. Därför är det ett säkert
sätt att utforska nya karriärmöjligheter genom att söka arbete
anonymt och diskutera med intressanta arbetsgivare. Anonym
rekrytering får passiva arbetssökande in på arbetsmarknaden och
gör det lättare att nå dem.

 På basis av allt ovanstående föreslår undertecknade att
anonym rekrytering tas i användning i Lovisa stad inom de
olika verksamhetsområdena.

 Bilaga nr 5.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---
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Stadsfullmäktige § 8 20.01.2021

Avslutande av mötet

FM § 8

Beslut: Ordföranden avslutade sammanträdet klockan 21.48.

 ---


